

Protokoll fört vid styrelsemöte med Senioren Anhörig & Pensionärscentra i Hässleholm

Datum:	2018-05-14	Ordförande:	Karin Axelsson	
Tid:	9,00-10,30	Vice ordförande:	Lisen Ekdahl	
Plats:	Senioren	Sekreterare	Birgitta Huovila	
		Kassör	Lena Mattsson	
		Ledamot:	Ingela Lindau	
		Ledamot:	Lars Isaksson	
		Ledamot:	Anne Nanngård	
		Ledamot:	Siv Nilsson	
		Ledamot:	Agneta Lejmyr	
		Ersättare:	Ruth Wernolf Nyberg	
		Ersättare:	Gunilla Steen	anm. förh.
		Ersättare:	Lars Waldén	
		Ersättare:	Ann-Christine Johansson	
		Ersättare:	Siv Jönsson	
		Ersättare:	Ingvar Johansson	
		Ersättare:	Ann-Kristin Roos	
		Adjungerad:	Gunilla Andersson	

§.1 Mötets öppnande

Ordförande Karin Axelsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning

Dagordningen presenterades och godkändes att arbeta efter.

§ 3 Val av justerare

Att justera mötets protokoll jämte ordförande valdes Lena Mattsson.

§ 4 Föregående mötesprotokoll

Protokollet är utskickat till alla. Fråga; vilka ingår i AU, vi tar det på övriga frågor. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

5 Ekonomi

a/ Kassören har inte kommit åt bokföringsprogrammet ännu, hon jobbar på det.

b/Information från möte med banken. Beslut att tillämpa Loomis. Påsar till mynt, måste beställas, kostnaderna för detta tas på nästa möte.

c/ Vi diskuterade omkostnader för köket och lokalerna, Lisen redogjorde för kostnaderna som finns. Förslaget är att när föreningarna har medlemsmöte och inte beställer kaffe, bör det betalas en avgift. Förslagen var flera bl.a. att det skall vara som nu ingen avgift, eller avgift/år, eller avgift/gång. Frågan tas upp igen på nästa styrelsemöte.

Svensk storköks service har haft sin årliga genomgång 2,500 kr.

§ 6 Golvvård

Lisen meddelade att hon kontaktat Tekniska kontoret som sköter städningen de ombesörjer även vaxning av golven 14,800 kr+ moms. Det skall ske under juli månad. Styrelsen beslutade att det skall genomföras.

§ 7 Konstbelysning

En del är gjord och resten skall göras den 11/5.

§ 8 IT

Det fanns inget att rapportera om IT i lokalerna. Önskemål att den Allmänna datorn skall flyttas till ett annat ställe, eftersom där ofta är upptaget.

§ 9 Hemsidan

Vi bör bli bättre att informera ansvarig för hemsidan, vad som skall finnas där.

§ 10 Pensionärens dag

Det är den 23/5 och vi hoppas att detta är annonserat i föreningarna,

§ 11 Skrivelser

En inbjudan att delta på omsorgschefen avskedsmöte, beslut till handlingarna.

§ 12 Nyckellista

Efter årsmötena, om det finns förändringar skall en ny nyckellista lämnas in.

§ 13 Rapporter

- Det var mycket papper att skriva ut efter mötet med Skåne trafiken, är det någon som vill ha det vidare befordras det.
- Den okända koden till skrivare är utrett och klart. Lars jobbar på att koppla skrivaren till datorn.
- Lena informerade om hörslingen, det beror på var man sitter i lokalen för att den skall fungera optimalt.

§ 14 Dataskyddslagen

Ordförande föreslog en gemensam träff för föreningarna. Gunilla kontaktar Robin Gustavsson om han vet någon som kan informera om det.

§ 15 Övriga frågor

- AU skall bestå av ordförande, vice ordförande, sekreterare och kassör.
- Ingvar föreslog en trafiksäkerhetsdag, det får föreningarna ombesörja.
- Ingvar undrade om det finns en policy om alkohol i kommunens lokaler.
- Gunilla meddelar PostNord att Senioren har stängt i juli
- Det ansågs trevligt att äldreboenden använder Instragram

§ 13 Nästa möte

Nästa styrelsemöte är den 11/6 och au 5/6

§ 14 mötets avslutning

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade möte avslutat.

Vid protokollet:

Justeras:

Birgitta Huovila

Sekreterare: Birgitta Huovila

Karin Axelsson

Ordförande: Karin Axelsson

Lena Mattsson

Justerare: Lena Mattsson